
Politicus Filip De Man rijdt
in het echte leven met
nummerplaat P 38 rond.

Knapste personage in ‘De Rodenburgs’ is jongste
zoon Olivier (vertolkt door Pieter Embrechts). Die is
een succesvolle senator en zijn blitse BMW draagt de
nummerplaat P 38. In het echte leven blijkt die num-
merplaat toe te behoren aan volksvertegenwoordi-
ger Filip De Man. De Man rijdt trouwens zelf in een
BMW. Maar zijn er nog gelijkenissen?

De auto van Olivier
Rodenburg in de reeks.
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Stiefzoon Leah Thijs is
échteOlivier Rodenburg

OLIVIER RODENBURG:

Familie
Zijn miljonairsfamilie leeft in de duurste villawijk van Kort-
rijk. De Rodenburgs zijn rijk en machtig, maar dat bete-
kent niet dat ze ook gelukkig zijn. Er doen zich tal van
conflicten voor die draaien om geld, macht en jaloezie.

Status
De fictieve senator is een blitse verschijning die houdt

van mooie dingen.

Politiek
Zijn oudere broer Fred was voorbestemd om in het be-
drijf te stappen, Olivier koos uit idealisme voor de poli-
tiek. Over zijn politieke kleur wordt met geen woord ge-
rept. Met zijn knappe verschijning, scherpe verstand en
de steun van zijn machtige familie schopt Olivier het snel
tot senator. Olivier heeft een integer karakter, maar een

schandaal loert bij hem steeds om de hoek.

Liefdesleven
Olivier Rodenburg is een begeerlijke vrijgezel. Vrouwen
zijn zijn zwakke punt: hij is een onverbeterlijke rokken-

jager. Olivier is een charmeur die in elke vrouw - gehuwd
of niet - een uitdaging ziet, maar alle interesse verliest

zodra ze veroverd is.

FILIP DE MAN:

Familie
‘Ik woon nu in Vilvoorde, maar ben geboren in Roeselare. De glamourwereldis mij niet vreemd, want mijn familie zit in de showbizz. Mijn vader Jos DeMan werd bekend als de advocaat uit ‘Beschuldigde sta op’ en is onlangshertrouwd met Leah Thys, bekend van ‘Thuis’. Ook mijn zus Brigitte is actri-ce. Toch draait het bij ons niet om geld en macht, zoals bij De Rodenburgs.’

Status
‘Mijn voorkeur voor Duitse wagens heb ik met dit personage gemeen.’

Politiek
‘Ook ik ben uit idealisme politicus geworden. Ik heb mij geëngageerd om-dat ik verontwaardigd was over een aantal zaken en de behoefte voelde omer iets aan te veranderen. Ik zetel al sinds 1991 in de Kamer van Volksverte-genwoordigers voor het Vlaams Belang. Dat is bijna 20 jaar. Ik was halver-wege de dertig toen ik werd verkozen. Ik schat dat ik toen iets ouder wasdan Olivier Rodenburg. Van schandalen blijf ik gelukkig gespaard.’

Liefdesleven
‘Vroeger vertoonde ik op dat vlak gelijkenissen met Olivier Rodenburg.(lacht) Rokkenjagen doe ik echter allang niet meer. Ik heb mijn hart verlorenaan één vrouw en we zijn gelukkig getrouwd. Ik vind het wel geestig dateen Rodenburg met mijn nummerplaat rondrijdt. Wie weet levert het mijvrouwelijke bewonderaars op, dat is altijd goed voor extra stemmen bij devolgende verkiezingen.’ (lacht) ■ KVDS

Leah is getrouwd
met Filips vader.
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Kathleen Cools
heeft nieuweman

Kathleen
Cools (46), de
ankervrouw
van ‘Terzake’,
heeft drie kin-
deren met
professor Wim
Lemmens.
Wim is duide-
lijk een

nieuwe man in huis. ‘Ik sta vijf avonden
per week achter de kookpotten’, zegt
Wim. ‘Er zijn ongetwijfeld mannen die
zeggen: ‘Dat is niks voor mij.’ Maar ik
heb liever een boeiende vrouw die zich
gelukkig voelt in haar job dan iemand
die zich moet wegcijferen. Ondanks haar
job doet Kathleen nog veel in het huis-
houden. Zodra ze thuiskomt, moet alles
wijken voor haar man en kinderen. Ik
heb nooit het gevoel gehad dat de job
van Kathleen mijn carrière bemoeilijkt.’

Eva vindtmolligheid
een voordeel
Tien jaar geleden debuteerde
Eva Van der Gucht (32) in
‘Iedereen beroemd’, maar
daarna bleef het in Vlaanderen
vrij stil rond haar. In Nederland
niet: daar speelde ze naast
Katja Schuurman in de tv-serie
‘Singles’. In ‘Oud België’ ver-
tolkt Eva demollige danseres
Alice. ‘Dat menmij zou uitla-
chen: dat stadium ben ik al
lang voorbij’, zegt Eva. ‘Ik zie
ook wel dat het beeld werkt.
Als actrice ben ik wel wat
waard. Ze gaan toch geen
talentloos iemand vragen? Mijn
gewicht is in dit vak een voor-
deel. Als ze bij een auditie een
vollere actrice zoeken, is de
fichebak veel kleiner dan voor
een blonde stoot: daarvan zijn
er dertien in een dozijn.’

SonjaKimpenmoest
al veeloffersbrengen

‘Alsmoeder schiet
ik soms tekort’

Gezondheidsgoeroe Sonja Kimpen
samen met haar man Marc en één
van hun twee zonen op ‘Het Gala

van de Gouden Schoen’.

Vanaf 3 februari bindt ge-
zondheidsgoeroe Sonja
Kimpen (50) weer de

strijd aanmet de ongezonde
levensstijl van de Vlaming in ‘Je
bent wat je eet’. Maar van een
gezond leven was in haar stu-
dententijd geen sprake. ‘Ik wou
van jongs af op Sportkot. Als je
dan je thesis moet verdedigen
in eenmaatje 44, dan is dat niet
leuk. Ik was wel afgestudeerd
als master in de bewegings-
wetenschappen, maar ik was
geenmeester over mijn eigen
lichaam. Mijn ouders hadden
een drukke zaak. Thuis was er
weinig tijd om te koken. Ik ver-
wijt hen niets, maar gezond
eten, daar werd niet over ge-
praat. Als ik ging turnen, at ik
elke keer een pak frieten omdat
er vlakbij de bushalte een frituur
stond’, aldus Sonja.
Je werd in korte tijd een hype. Brengt
dat druk met zich mee?
Ik hoop vooral dat het géén
hype is, maar dat ik demensen
blijvend kan inspireren. Typisch
voor een hype is dat ze snel
voorbijgaat. Ik heb al zes boe-
ken geschreven en kom nu toch
al meer dan vijf jaar op het
scherm. Ik ben dankbaar voor
de kansen die ik heb gekregen,
maar ik heb ook offers moeten
brengen. Voetballen is de passie
vanmijn zoon, maar de keren

dat ik ben gaan kijken, kan ik op
één hand tellen. Als moeder
voel je je daar niet gelukkig bij.
Zal je dit tempo nog lang volhouden?
Eens de vijftig voorbij begin je
daarover na te denken. Maar ik
zal het nog langmoeten vol-
houden, want ik zit met giganti-
sche afbetalingen vanmijn be-
drijf SynergieWellness Point.
Je hebt een tv-programma, schrijft
boeken, leidt een gezondheidscen-
trum en bracht zelfs je eigen brood op
de markt. Is het moeilijk om zo’n
imperium te runnen?
Het is niet van een
leien dakje gelo-
pen. Zo hebben
mijn man en ik in
de jaren ’80 een
stuk grond ge-
kocht om een
sportcentrum op
te zetten, maar we kregen geen
bouwvergunning. Dat was een
pijnlijke periode. We hebben
dan elders een stuk grond ge-
zocht en daar kregen we zelfs
de hele buurt tegen! Half Wom-
melgem stond toen vol plakka-
ten dat wij moesten vertrekken.
Uiteindelijk heeft dat alleen
maar mijn pitbullmentaliteit
versterkt. We gedijen nu goed
inWommelgem.
Waarin verschilt jouw aanpak van
andere gezondheidsprogramma’s?
Ik verzet me tegen de competi-

tiefactor in andere program-
ma’s. Dat is waanzin. Hetzelfde
geldt voor shows waar men de
oplossingen in operaties gaat
zoeken. Demeeste tv-formats
focussen op kiloverlies en ik
werk vooral aan gezondheids-
winst. Afvallen door te diëten is
niet moeilijk op korte termijn,
maar een gezonde levensstijl
vasthouden is veel moeilijker.
Zaten er hopeloze kandidaten tussen?
Ik ben zo ingesteld dat ik nie-
mand bij voorbaat hopeloos wil

vinden. Maar demen-
sen zelf zijn vaak ho-
peloos. Mijn eerste
taak is om dat denk-
beeld te ontkrachten.
Er is veel mogelijk op
acht weken en bo-
vendien begeleid ik
de deelnemers nog

een jaar gratis verder. Ik vind
dat mijn plicht.
In een krant stond dat je dit jaar mee-
doet aan ‘Sterren op de dansvloer’.
Ik schrok me een ongeluk! De
definitieve cast wordt pas eind
januari bekendgemaakt. Ik zal
maar voorzichtig zijn, want
vorige keer hadden zeme ook
gecontacteerd en was ik er
uiteindelijk niet bij. (lacht) ■

Ik zitmet
gigantische
afbetalingen

‘Je bent wat je eet’,
vanaf 3 februari om 21.35u op vtm.

INFO
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